
Projekt: Baby cuddling

Přítomni: 
Za ANR ČR Hana Martinková Bojková
Petra Landa
Tereza Bártová - právník
Petra Jirglová – budoucí spolupracující organizace, vedoucí projektu

15.2.2022, délka trvání 3h
náklady na schůzku: hradila p. Jirglová

Dne 15.2. jsem se setkala s výše přítomnými dámami nad projektem Baby cuddling, na kterém se 
Aliance náhradních rodin podílí ve formě spolupráce. Spolupráce je zatím ve fázi ústního ujednání,
kdy se čeká, pod jakou organizací (ne pod ANR, jak jsme se rozhodli – nejedná se jen o ohrožené 
děti, kapacitní důvody ANR) bude paní Jirglová projekt prezentovat. Poté písemná dohoda o 
spolupráci.

Aktuálně je celý projekt ve fázi příprav. Dohodli jsme se společně na krocích, které je nutno 
podniknout, hovořili jsme o možnostech financování projektu (budeme oslovovat přes Petru Landu 
manželé Janečkovy, kde oficiálně finance získat nemůžeme – nevejdeme se do podmínek, ale přes 
paní Landu je zde možnost to posunout jiným směrem). Pokud nevyjdou Janečkovi, budeme řešit 
další možnosti financování. 
Projekt bude primárně v gesci paní Jirglové a jejího týmu, kdy Aliance celý projekt podpoří 
přítomností na jednáních (Hana Martinková), mediální podporou (sociální sítě atp) a dále dle 
písemné dohody. 

Cílem projektu je protlačit legislativní změnu zákona tak, aby děti do 6 let věku nebyly v 
nemocnicích samy, pokud zde z jakéhokoliv důvodu nemohou mít doprovázející osobu (důvod 
projekt neřeší). Tou osobu by mohl být sanitář (stačí kurz 400h, dostupné pro ženy v důchody, 
studenty atp), placený ze zdravotního veřejného pojištění. 

Aktuálně jsme ve fázi řešení financování, následného zpracování právní a datové analýzy (právník a
spec. Firma), máme předdomluvenou spolupráci s právničkou z kanceláře VOP p. Zuzanou 
Durajovou. Právní support bude dělat též paní Bártová. 

Na schůzkách prezentuji i práci ANR – předávám kalendář, vizitku, letáček..Dostáváme se tak do 
povědomí lidí „z branže“. Vylepšuje se nám kredit a mediální obraz. Pokud se podaří projekt dovést
až do konce, určitě to přinese ANR kvalitní zpětnou vazbu a otevře nám to dveře pro další 
vyjednávání např. Financování projektů ANR atp. 

Před týdnem proběhal schůzka s Veronikou Kašákou, které byl projekt a Aliance taky představena –
zápis mohu vyhotovit zpětně.


